

♥♥♥ Announcements 2-16-2025 ♥♥♥

Sunday School Classes: With the change to the worship schedule, English Sunday School classes for middle school and up now start at 9:30am. Please join us then to study God's Word together. We have classes for youth, young adults and mature adults.

Lantern Festival Celebration: Join us after the worship service in the sanctuary of the main building to celebrate Chinese Lantern Festival. Lunch will be served!

Serving Opportunity: We are looking for additional help providing rides for youth and children to Friday activities. If you might be able to help, contact Pastor Larry or Education Deacon Agnes Yang for details.

The Pastor Search Committee Updates: The Pastor Search Committee has completed the job description for the Chinese ministry pastor. We have submitted it to a number of evangelical seminaries and organizations for posting this week. You may view the job description as well as download the prayer calendar at the church web page <https://cbrvirginia.org/chinese-ministry-pastor-search/>, or use the QR code below. Please feel free to share the job link with any qualified applicant. The first application cut-off date will be 2/28/2025.

The Pastor Search Committee will begin reviewing the applications after the cut-off date. Please continue to pray for the pastor search process. May God align our hearts with His.



February Memory Verse

I have been crucified with Christ and I no longer live, but Christ lives in me. The life I live in the body, I live by faith in the Son of God, who loved me and gave himself for me. Galatians 2:20



♥♥♥ 教会消息 2-16-2025 ♥♥♥

今天崇拜结束后, 我们有庆祝元宵节聚餐。

儿童团契 (KFC) 和青少年团契极需要更多志愿者帮忙接送青少年及小孩参加周五晚上在教堂的聚会, 如果您能提供帮助, 请联系 Larry 牧师或教育部执事 Agnes 了解详情。

聘牧委员会已完成中文部牧师的职务描述, 并已提交给多所福音神学院和组织公布. 您可以在我们教会的网页 <https://cbrvirginia.org/chinese-ministry-pastor-search/> 或透过下面的二维码查看职位详情和资格, 并下载祈祷日历. 请随时与任何合格的申请人分享职位网页. 第一次申请截止日期为 2025年2月28日. 聘牧委员会将在截止日期后开始审查收集到的申请. 请继续为寻牧的过程祷告. 愿神让我们的心与祂的心一致。



本月背诵经文：加拉太書 2:20

我已经与基督同钉十字架。现在活着的，不再是我，乃是基督在我里面活着。并且我如今在肉身活着，是因信神的儿子而活，他是爱我，为我舍己。